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Geachte heer Zevenbergen, 

 

Op 23 januari 2025 heeft u een aantal vragen aan het college gesteld. Hierbij treft u de 

beantwoording van de vragen aan.  

 

1. Tot wanneer verwacht het College dat de politiecapaciteit beperkt zal zijn in verband met 

deze top? 

 

Het college verwacht beperkte politiecapaciteit in de periode van 1 mei t/m 30 juni 2025 

maar verwacht ook dat de politie alles in het werk zal stellen om te garanderen dat hulp bij 

incidenten die spoedeisende inzet vereisen in deze periode, gewaarborgd is. 

 

2. Hoe blijft de veiligheid in onze gemeente gewaarborgd, ondanks de grootschalige inzet 

van politie elders?  

 

De politie bereidt zich voor op een van de grootste veiligheidsoperaties ooit in Nederland. 

Naar verwachting zal de politie-inzet rondom de NAVO-top van 24 tot en met 25 juni 2025 

ertoe leiden dat er tijdelijk op andere vlakken minder politiecapaciteit beschikbaar is. Om 

de gevolgen te beperken vraagt de politie om een ‘evenementluwe periode’ rondom de top. 

Tevens geldt er in de periode rondom de top een verlofbeperking voor al het 

politiepersoneel. Hierdoor houdt de politie voldoende capaciteit beschikbaar om, naast de 

NAVO-top, goed uitvoering te geven aan de reguliere politietaken. Dit werkt wel door in de 

roosters van politie omdat zij de ingezette uren tijdens en rondom de NAVO-top ergens 

moeten compenseren. 
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3. Wat is de verwachte impact van de NAVO-top op evenementen in onze gemeente? 

 

Op 24 mei 2024, heeft de korpschef aan de veiligheidsregio’s het verzoek gedaan voor een 

‘evenementenluwe periode’, in verband met de benodigde politiecapaciteit ten behoeve van 

de NAVO-top. Op 18 november 2024 is de definitie van evenementenluwe periode nader 

uitgewerkt: verzocht wordt in de periode van 1 mei t/m 30 juni 2025 geen nieuwe 

initiatieven voor evenementen te accepteren. Ten aanzien van terugkerende evenementen 

is het volgende verzocht:   

• 1 juni t/m 19 juni 2025: verzocht wordt in deze periode slechts terugkerende 

evenementen te vergunnen waar geen of nauwelijks politie-inzet wordt 

gevraagd/verwacht; 

• 20 juni t/m 27 juni 2025: verzocht wordt in deze periode helemaal geen 

evenementen te vergunnen waar politie-inzet voor wordt gevraagd/verwacht; 

• 28 t/m 30 juni 2025: verzocht wordt in deze periode slechts terugkerende 

evenementen te vergunnen waar geen of nauwelijks politie-inzet wordt 

gevraagd/verwacht. 

 

De organisatoren van evenementen in deze periode zijn – en worden - erop gewezen dat 

zij (meer) zelfvoorzienend moeten zijn in het nemen van veiligheidsmaatregelen en 

mogelijk aan meer noodzakelijke veiligheidsvoorschriften moeten voldoen, zoals extra 

inzet vanuit de eigen organisatie, beveiliging en verkeersregelaars. 

 

4. Welke evenementen zullen wel of niet kunnen doorgaan tijdens de NAVO-top? En op basis 

van welke criteria wordt dit bepaald? 

 

Tijdens de NAVO-top (24 en 25 juni 2025) zijn er geen evenementen in Alphen aan den 

Rijn. Het Zomerspektakel vindt op 6, 7 en 8 juni 2025 plaats. 

 

De evenementen Sama Sama, Wet ’n Wild en Dutch Summer Vibes waren respectievelijk 

gepland op vrijdag 4 juli, zaterdag 5 juli, en zondag op 6 juli 2025. Op advies van de 

politie is door de burgemeester besloten deze evenementen te verzetten.  

 

Bij het verzetten van deze evenementen bleek het voor de organisatie niet mogelijk deze 

gezamenlijk in één weekend te laten plaatsvinden zoals oorspronkelijk de bedoeling was.  

Sama Sama is verzet naar 12 juli, Dutch Summer Vibes naar 18 juli en Wet’ n Wild 

Beachfestival naar 19 juli 2025. 

Deze evenementen maken allen gebruik van dezelfde materialen. Daarom is er een 

ontheffing afgegeven, om de materialen op het evenemententerrein in afgeslankte vorm in 

de periode tussen beide evenementen te laten staan. 
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Het antwoord op vraag 3 beschrijft de criteria, daarnaast gelden de reguliere lokale en 

regionale afspraken. 

 

5. Kan de gemeente ondersteuning bieden om evenementen in onze gemeente zoveel 

mogelijk doorgang te laten vinden, bijvoorbeeld door steun bij de inzet van particuliere 

beveiligers? 

 

Op dit moment is de inschatting dat alle geplande evenementen kunnen doorgaan zonder 

deze ondersteuning. 

 

6. Wat zijn de gevolgen voor de inzet van brandweer en ambulance in onze gemeente? Kan 

het College garanderen dat de huidige aanrijtijden en dienstverlening bij incidenten 

gehandhaafd blijven? Uiteraard geldt deze vraag ook voor de inzet van politie. 

 

De reguliere brandweerzorg blijft gewaarborgd. De brandweer zet extra eenheden in en 

neemt andere voorzorgsmaatregelen. Dit vindt met name in de Duin- en Bollenstreek en 

rondom de A44 plaats. 

 

De NAVO-top brengt een duidelijke verwachting ten aanzien van extra ambulances met 

zich mee. Voor het betreffende evenement organiseert de RAVHM aanvullende paraatheid 

binnen de beschikbare capaciteit, waarbij er rekening wordt gehouden met de verwachte 

zorgvraag en operationele impact. Daarnaast heeft de RAVHM protocollen in het kader van 

grootschalige inzet en opschalingsplannen om bij acute capaciteitsvraagstukken passende 

maatregelen te treffen. Mocht een situatie zich voordoen waarin de reguliere dekking 

onvoldoende is, dan wordt conform vastgestelde procedures opgeschaald binnen de 

bestaande crisisstructuren. 

Een garantie afgeven dat de aanrijtijden en dienstverlening bij incidenten op een bepaald 

niveau gehandhaafd blijven kan de RAV nooit. Er blijft altijd sprake van onvoorspelbaarheid 

van (de gelijktijdigheid in) de zorgvragen die aan de RAV worden gesteld. Dit geldt voor 

reguliere omstandigheden en ook tijdens de NAVO-top. 

 

Voor wat betreft de inzet van de politie, zie antwoord op vraag 1. 

 

7. Ziet het College, naast de mondiale veiligheidsdoelen, mogelijke voordelen voor onze 

gemeente door de NAVO-top? 

 

Op dit moment zijn er geen voordelen te verwachten. 

 

8. Wat zijn de gevolgen van de NAVO-top voor het openbaar vervoer in onze gemeente en 

hoe worden onze inwoners hierover geïnformeerd? 
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Daar is nog niets over bekend. We verwachten nauwelijks of geen gevolgen voor het 

openbaar vervoer in onze gemeente. 

 

9. Wat zijn de verwachte gevolgen voor de logistieke infrastructuur en bereikbaarheid van 

onze gemeente? 

 

Daar is nog niets over bekend. We verwachten nauwelijks of geen gevolgen voor de 

logistieke infrastructuur en bereikbaarheid van onze gemeente.  

 

10. Kan het College reflecteren op de uitlatingen van Sjors Fröhlich, burgemeester van 

Vijfheerenlanden, die zich kritisch heeft uitgelaten over de NAVO-top? 

 

We begrijpen de zorgen over de grote politie-inzet die nodig is voor de NAVO-top. De 

impact is voor sommige gemeenten groot. Zo kan een aantal evenementen in de regio geen 

doorgang vinden. Onze gemeente lijkt weinig hinder te ondervinden van het verzoek voor 

een evenementenluwe periode en merkt dat de hulpdiensten meewerkend zijn om zoveel 

mogelijk evenementen door te laten gaan, zo nodig op andere momenten.  

 

Het college erkent ook het belang van de NAVO-top, zeker in het licht van de huidige 

geopolitieke situatie. Wel zijn we van mening dat er een volledige evaluatie, inclusief de 

kosten, van de NAVO-top moet plaatsvinden. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Alphen aan den Rijn, 

 

de wnd. secretaris,                                      de burgemeester, 

 

 

 

drs. F. (Flora) van den Berg   dr. J.P. (Peter) Rehwinkel 

 

 

 

 

 


